



Cairo on 27 August 2023 at 9:00 am

القاهرة في ٢٧ اغسطس الساعة ٩ صباحا

Messrs./ Egyptian Stock Exchange

السادة/ البورصة المصرية

Greetings,

تحية طيبة،

We would like to inform you that the management of Middle East for Glass Manufacturing Company S.A.E. (hereinafter referred to as the "Company") has received a letter on 26 August 2023 in the afternoon (attached) from MTM Packaging 2, the main investor and the holder of 36.91% equivalent to 23.121.158 shares of the total shares of the Company. The said letter states that Arqaam Capital in its capacity as the financial advisor of MTM Packaging 2 has received offers from potential investors with respect to the full acquisition of the entire shares owned by MTM Packaging 2, either directly or indirectly. In this respect, MTM Packaging 2 requested the Company to allow the potential investors to commence the due diligence process on the Company.

نود أن ننهي لسيادتكم أن إدارة شركة الشرق الأوسط لصناعة الزجاج ش.م.م. (ويُشار إليها فيما بعد بـ "الشركة") قد تلقت بتاريخ ٢٦ أغسطس ٢٠٢٣ عصاراً خطاب من السادة شركة MTM Packaging 2 (مرفق)، المساهم الرئيسي والمالك لنسبة ٣٦,٩١٪ بما يعادل ٢٣,١٢١,١٥٨ سهم من أسهم الشركة. وهذا الخطاب يفيد تلقي شركة أرقام كابيتال لترويج وتغطية الاكتتاب بصفتها المستشار المالي لشركة MTM Packaging 2 عدة عروض من مستثمرين محتملين للاستحواذ على كامل الحصة المملوكة لشركة MTM Packaging 2، وذلك سواء بشكل مباشر أو غير مباشر، طالبةً تمكين المشتريين المحتملين من بدء أعمال الفحص النافي للجهالة على الشركة.

It is worth noting that MTM Packaging 1 and MTM Packaging 2 are special purpose vehicles incorporated solely to invest in the share capital of the Company.

من الجدير بالذكر أن كلٌّ من MTM Packaging 1 و MTM Packaging 2 هما شركتان ذات غرض خاص تأسسا بغرض وحيد هو التملك والاستثمار في أسهم رأسمال الشركة.

Accordingly, the Chairman of the board of directors of the Company will call the board of directors to convene at the earliest time to present the content of the letter and to undertake the necessary legal measures in this regard.

وعليه، فسيقوم السيد رئيس مجلس الإدارة بدعوة مجلس الإدارة للانعقاد في أسرع وقت لعرض ما جاء بالخطاب واتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة في هذا الشأن.

Inventor Relation Manager

مدير علاقات المستثمرين



الحي السادس الصناعي- مدينة نصر- القاهرة ص.ب: ٢٨١٩ الحرية هليوبوليس تليفون: ٢٢٦٢٤٣٠٣-  
٢٢٦٢٤٣٠٥-٢٢٦٢٤٣٠٢ فاكس: ٢٢٦٢٤٣٠٢ تليغرافياً: مجلاسكو - القاهرة - س.ت: ١٩٣٧٧٠

6<sup>th</sup> District, Industrial Zone, Nasr City, Cairo, Egypt P.O.Box: 2819 El Horria -  
Helliopolis -Tel: (+202)22624303 - (+202) 22624304 - (+202) 226264305 -  
Fax: (+202) 22624302 Cable: MEGLASCO-CAIRO C.R: 193770